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ΑΠΟ 7 ΜΑΡΤΙΟΥ 2024 ΕΩΣ 14 ΜΑΡΤΙΟΥ 2024 

 

Δράση Των Μαθητών Του 

1ου ΕΠΑΛ Δράμας Στην 

Πάργα 

 

 

Ομάδα μαθητών του 1ου ΕΠΑΛ Δράμας συνοδευόμενοι από τον  Διευθυντή του 

σχολείου Αναστάσιο Σαλή και την Υποδιευθύντρια Κυριακή Φωτιάδου, στα πλαίσια 

λειτουργίας της Εικονικής Επιχείρησης «Smart Electronic Bin» που έχουν 

δημιουργήσει, συναντήθηκαν με τον Δήμαρχο Πάργας Νίκο Ζαχαριά. Η αντιπροσωπία 

των μαθητών ανέπτυξε το αντικείμενο της εικονικής επιχείρησης που αφορά ένα 

ηλεκτρονικό κιτ για τον έλεγχο πληρότητας κάδων με την αξιοποίηση νέων 

τεχνολογιών που εξοικονομούν χρόνο και χρήμα, με στόχο την καλύτερη διαχείριση 

των απορριμμάτων. 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

Μητρώο εθελοντών 

πολιτικής προστασίας από 

το Δήμο Ζαγορίου 

 

 

 

 

 

 

Ο Δήμος Ζαγορίου στα πλαίσια των δράσεων πρόληψης και πρωτοβουλιών του 

Τμήματος Πολιτικής Προστασίας ΠΕ Ιωαννίνων εν όψει της αντιπυρικής περιόδου, 

καλεί όλους τους Πρόεδρους των Τοπικών Κοινοτήτων του Δήμου Ζαγορίου στην 

σύσκεψη που θα πραγματοποιηθεί στην αίθουσα του Δημοτικού Συμβουλίου στην 

έδρα του Δήμου στις 14 Μαρτίου 2024 και η ώρα 17:00μ.μ. 

Στόχος της συνάντησης είναι η ενημέρωση των Τοπικών Προέδρων για τη σύσταση 

μητρώου Εθελοντών Πολιτικής Προστασίας της Π.Ε. Ιωαννίνων ώστε ο Δήμος 

Ζαγορίου να είναι έτοιμος για την αντιπυρική περίοδο για το έτος 2024. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

mailto:geoteeip@otenet.gr
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/03/1_7.html
https://www.epiruspost.gr/mitroo-ethelonton-politikis-prostasi/


 

Δήμος Ζαγορίου :Σύσκεψη Εν 

Όψει Της Αντιπυρικής Περιόδου 

 

 

 

 

 

 

Ο Δήμος Ζαγορίου στα πλαίσια των δράσεων πρόληψης αι πρωτοβουλιών του 

Τμήματος Πολιτικής Προστασίας ΠΕ Ιωαννίνων εν όψει της αντιπυρικής περιόδου, 

καλεί όλους τους Πρόεδρους των Τοπικών Κοινοτήτων του Δήμου Ζαγορίου στην 

σύσκεψη που θα πραγματοποιηθεί στην αίθουσα του Δημοτικού Συμβουλίου στην 

έδρα του Δήμου στις 14 Μαρτίου 2024 και η ώρα 17:00μ.μ.  

Στόχος της συνάντησης είναι η ενημέρωση των Τοπικών Προέδρων για τη σύσταση 

μητρώου Εθελοντών Πολιτικής Προστασίας της Π.Ε. Ιωαννίνων ώστε ο Δήμος 

Ζαγορίου να είναι έτοιμος για την αντιπυρική περίοδο για το έτος 2024.  

 

Πηγή:   epirus-tv-news.gr 

 

 

 

Το «Κασκαβάλ Πίνδου» 

παρουσιάζεται στην FOOD 

EXPO 2024 

 

 

 

 

 

Το παραδοσιακό Ηπειρωτικό τυρί ΚΑΣΚΑΒΑΛΙ / ΚΑΣΚΑΒΑΛ ΠΙΝΔΟΥ που 

αναγεννήθηκε πρόσφατα χάρη στην πρωτοβουλία της Περιφέρειας Ηπείρου, σε 

συνεργασία με τον ΕΛΓΟ ΔΗΜΗΤΡΑ και επιλεγμένες εταιρείες της περιοχής, θα 

παρουσιαστεί για πρώτη φορά εκτός Ηπείρου σε ειδική εκδήλωση στην διεθνή έκθεση 

τροφίμων και ποτών FOOD EXPO 2024, στις 10 Μαρτίου, ημέρα Κυριακή και ώρα 

1:00 στον εκθεσιακό χώρο METROPOLITAN EXPO στο αεροδρόμιο, στο πλαίσιο 

των special EVENTROOMFOR GROWTH. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/03/blog-post_344.html
https://www.epiruspost.gr/to-kaskaval-pindoy-paroysiazetai-s/


Απάντηση ΥπΑΑΤ, Λευτέρη 

Αυγενάκη Σε Αναφορά Βουλευτών 

Του ΚΚΕ 

 

 

 

 

Αυγενάκης: Εξασφαλίσθηκαν 2.931.678 € για 145 εργαζομένους στο πρόγραμμα 

επιβολής κτηνιατρικών μέτρων εξυγίανσης του ζωικού κεφαλαίου 

Απάντηση σε Αναφορά βουλευτών του ΚΚΕ 

«Έχει εκδοθεί η ΚΥΑ για την έγκριση δαπανών μισθοδοσίας προσωπικού που 

προσλαμβάνεται για την κάλυψη εποχικών ή άλλων πρόσκαιρων αναγκών από την 

επιβολή κτηνιατρικών μέτρων εξυγίανσης του ζωικού κεφαλαίου της χώρας», απαντά 

ο Υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, Λευτέρης Αυγενάκης σε σχετική 

Αναφορά που κατέθεσαν βουλευτές του ΚΚΕ, σημειώνοντας ότι για τον σκοπό αυτό 

έχουν διασφαλιστεί 2.931.678 € για 145 εργαζομένους. 

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

Γερανοί στον κάμπο της 

Λαψίστας! 

 

 

 

 

 

 
Ομάδα από 21 γερανούς κατέγραψαν στελέχη της Μονάδας Διαχείρισης 

Προστατευόμενων Περιοχών Ηπείρου, στον κάμπο της Λαψίστας. 

Ο Γερανός είναι μεγαλόσωμο και εντυπωσιακό πουλί, με άνοιγμα φτερών περίπου δύο 

μέτρα, που αναπαράγεται και τρέφεται σε υγροτόπους. Αναπαράγεται στη βόρεια 

Ευρώπη και την Ασία κυρίως στις Σκανδιναβικές χώρες και τη Ρωσία. Κατά τη 

μετανάστευση διέρχεται πάνω από την Ελλάδα συνήθως χωρίς να σταθμεύει. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/03/blog-post_487.html
https://www.epiruspost.gr/geranoi-ston-kampo-tis-lapsistas/


Με περισσότερα εναέρια για τις 

φωτιές- Ευρεία σύσκεψη στα 

Ιωάννινα 

 

 

 

 
Η καλύτερη οργάνωση και κυρίως η συνεργασία όλων των εμπλεκόμενων υπηρεσιών, 

των εθελοντών και των πολιτών, μπορούν να δώσουν την  απάντηση στην κλιματική 

αλλαγή και τις έκτακτες καταστάσεις που προκαλεί. 

Αυτό ήταν και το συμπέρασμα ευρείας σύσκεψης που έγινε στα Γιάννινα υπό τον 

Υφυπουργό Πολιτικής Προστασίας Ευάγγελο Τουρνά και με την συμμετοχή των 

πυροσβεστικών υπηρεσιών και της πολιτικής προστασίας. 

Περισσότερα:  epiruspost.gr  

Μητρώο Εθελοντών δημιουργεί 

ο Δήμος Ηγουμενίτσας 

 

 

 

 

 
Μητρώο Εθελοντών δημιουργεί ο Δήμος Ηγουμενίτσας και απευθύνει ανοιχτή 

πρόσκληση στους δημότες να στηρίξουν την προσπάθεια αυτή. 

Όλοι οι εθελοντές θα λαμβάνουν βεβαίωση συμμετοχής από τον Δήμο Ηγουμενίτσας, 

με την ολοκλήρωση κάθε δράσης. 

Περισσότερα:  epiruspost.gr 

Ο Καλαμάς στο ρου του χρόνου 

και του τόπου.. Σεμινάριο για 

εκπαιδευτικούς 

 

 
Εκπαιδευτικοί από την Κέρκυρα, την 

Λευκάδα, την Ήπειρο, την Δυτική 

Μακεδονία και την Αιτωλοακαρνανία 

συμμετείχαν σε τριήμερο περιβαλλοντικό σεμινάριο με θέμα  «Ποταμός Καλαμάς, στο 

Ρου του χρόνου και του τόπου…». 

Το σεμινάριο που υλοποιήθηκε με την χορηγία του ΟΦΥΠΕΚΑ διοργάνωσε και 

συντόνισε το ΚΕΠΕΑ Φιλιατών.  Η πρώτη ημέρα των εισηγήσεων που έλαβε χώρα 

στην αίθουσα των συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Φιλιατών, απευθυνόταν 

σε εκπαιδευτικούς,  μαθητές και κάθε ενδιαφερόμενο, ενώ οι δύο ακόλουθες μέρες 

απευθύνονταν αποκλειστικά στους εκπαιδευτικούς. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

https://www.epiruspost.gr/me-perissotera-enaeria-gia-tis-foties/
https://www.epiruspost.gr/mitroo-ethelonton-dimioyrgei-o-dimos-i/
https://www.epiruspost.gr/o-kalamas-sto-roy-toy-chronoy-kai-toy-top/


Το ΕΜΠ συμβάλλει στην 

ανάδειξη για το «μονοπάτι Αγίου 

Αρσενίου» 

 

 

 

 

 
Επίσκεψη ερευνητικής ομάδας του Εθνικού Μετσόβιου Πολυτεχνείου 

πραγματοποιήθηκε στο Δήμο Σουλίου για τις ανάγκες συλλογής δεδομένων 

αποτύπωσης καθώς και ψηφιακό υλικό προβολής της πιλοτικής διαδρομής «μονοπάτι 

Αγίου Αρσενίου». 

Η επίσκεψη πραγματοποιήθηκε στα πλαίσια του έργου «Δημιουργία πιλοτικής 

εφαρμογής ολοκληρωμένου ψηφιακού συστήματος διαχείρισης και ανάδειξης 

περιπατητικών διαδρομών» που χρηματοδοτείται από τον ΟΦΥΠΕΚΑ με ανάδοχο τη 

Σχολή Αγρονόμων Τοπογράφων Μηχανικών – Μηχανικών Γεωπληροφορικής ΕΜΠ. 

Στόχος του έργου είναι η περιγραφή και ο καθορισμός πλαισίου για την ανάπτυξη ενός 

ολοκληρωμένου ψηφιακού συστήματος διαχείρισης και ανάδειξης περιπατητικών 

διαδρομών, με έμφαση στους ορεινούς όγκους. 

Για την ενίσχυση της διαδικασίας καθορισμού του σχετικού πλαισίου επιδιώκεται 

συνεργασία με διεθνείς οργανισμούς όπως το Proximity GECT και η Romagna Acque 

S.p.A. 

Ο Δήμος Σουλίου στα πλαίσια της τουριστικής ανάπτυξης και προβολής των 

σημαντικών σημείων του, συνεργάζεται και με τα εκπαιδευτικά ιδρύματα της χώρας 

μας. 

Πηγή:   epiruspost.gr  

Περισσότερα εναέρια μέσα, σε 

αναμονή η Ήπειρος.. 

 

 

 

 

 

 
Περισσότερα εναέρια μέσα θα μισθώσει η χώρα κατά την φετινή αντιπυρική περίοδο. 

Αυτό έκανε γνωστό από τα Ιωάννινα όπου βρέθηκε  ο Υφυπουργός Κλιματικής Κρίσης 

και Πολιτικής Προστασίας Ευάγγελος Τουρνάς. 

Ρωτήθηκε βέβαια ο κ. Τουρνάς για τα εναέρια που θα διατεθούν στην Ήπειρο αλλά 

απάντηση δεν υπήρξε καθώς φαίνεται ότι ο σχεδιασμός για την κατανομή τους ακόμη 

δεν έχει ολοκληρωθεί. 

Πέρυσι πέρα από τα εναέρια μέσα που βρισκόταν στο Άκτιο, σε μόνιμη βάση είχε 

εγκατασταθεί ελικόπτερο και στο αεροδρόμιο Ιωαννίνων. 

Κάτι ανάλογο αναμένεται να επαναληφθεί και φέτος, απομένει ωστόσο να 

επιβεβαιωθεί. 

https://www.epiruspost.gr/to-emp-symvallei-stin-anadeixi-gia-to/
https://www.epiruspost.gr/me-perissotera-enaeria-gia-tis-foties/
https://www.epiruspost.gr/me-perissotera-enaeria-gia-tis-foties/


«Food Expo»: Μεγάλη η 

δυναμική των ελληνικών 

προϊόντων 

 

 

 

 

 
Τη μεγαλύτερη έκθεση στον τομέα των τροφίμων και ποτών στη Νότιοανατολική 

Ευρώπη «Food Expo», που πραγματοποιείται στον χώρο της Metropolitan Expo, 

εγκαινίασε ο Υφυπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, Διονύσης Σταμενίτης, 

εκπροσωπώντας τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, Λευτέρη 

Αυγενάκη. 

Ο ΥφΑΑΤ στον σύντομο χαιρετισμό του μίλησε για τη μεγάλη σημασία της 

διοργάνωσης, αλλά και τη δυναμική που διαθέτει, συγκεντρώνοντας το ενδιαφέρον 

μεγάλου αριθμού εκθετών καθώς και πλήθος επισκεπτών. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

Η ατμοσφαιρική ρύπανση 

σκοτώνει 1 εκατομμύριο 

ανθρώπους παγκοσμίως 

κάθε χρόνο 

 

 

 

 
 

Περισσότεροι από ένα εκατομμύριο θάνατοι παγκοσμίως κάθε χρόνο οφείλονται στην 

βραχυπρόθεσμη έκθεση σε ατμοσφαιρική ρύπανση, σύμφωνα με νέα έκθεση που 

δημοσιεύεται στο περιοδικό «The Lancet Planetary Health». Η ανατολική Ασία 

αναφέρει περισσότερους από τους μισούς θανάτους παγκοσμίως, ενώ η Ευρώπη 

καταγράφει το 12% των θανάτων. 

Η μελέτη του Πανεπιστημίου Monash στην Αυστραλία εξέτασε τα επίπεδα ρύπανσης 

των μικροσκοπικών αιωρούμενων σωματιδίων PM 2.5 και τη θνησιμότητα σε 

περισσότερες από 13.000 πόλεις και κωμοπόλεις σε όλο τον κόσμο κατά τις δύο 

δεκαετίες ως το 2019. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/food-expo-megali-i-dynamiki-ton-ellinikon-p/
https://epirusgate.gr/i-atmosfairiki-rypansi-skotonei-1-ekatommyrio-anthropous-pagkosmios-kathe-chrono/


Έρευνα Διάρθρωσης 

Γεωργικών και 

Κτηνοτροφικών 

Εκμεταλλεύσεων έτους 2023 

 

 

 

 

Η Έρευνα Διάρθρωσης Γεωργικών και Κτηνοτροφικών Εκμεταλλεύσεων, έτους 2023, 

διενεργείται στο πλαίσιο ειδικού προγράμματος διαρθρωτικών ερευνών, που έχει 

καταρτιστεί από την Ευρωπαϊκή Κοινότητα, με σκοπό τη συλλογή στοιχείων 

αναφορικά με τη διάρθρωση των γεωργικών και κτηνοτροφικών εκμεταλλεύσεων και 

τα ειδικά χαρακτηριστικά τους, καθώς και την απασχόληση του αγροτικού πληθυσμού 

και τη χρήση μηχανημάτων και εξοπλισμού σε αυτές. Το πρόγραμμα αυτό 

περιλαμβάνει τη διενέργεια δειγματοληπτικών ερευνών, ανά τριετία, και την 

Απογραφή Γεωργίας-Κτηνοτροφίας, ανά δεκαετία. Για τον σκοπό αυτό, 

συμπληρώνεται ειδικό ερωτηματολόγιο από κάθε γεωργική ή κτηνοτροφική 

εκμετάλλευση. 

Αν ανήκετε στους κατόχους γεωργικής ή κτηνοτροφικής εκμετάλλευσης που έχουν 

επιλεγεί για την Έρευνα, ………. 

 

Περισσότερα:   orangenews.gr 

 

Χωρίς  γαλάζιες σημαίες η 

Ηγουμενίτσα 

 

 

 

 

 

 

Δε θα κυματίσουν, το φετινό καλοκαίρι, γαλάζιες σημαίες, σε καμία από τις παραλίες 

του Δήμου Ηγουμενίτσας και κατ’ επέκταση όλου του Νομού Θεσπρωτίας! 

Την περυσινή χρονιά στα όρια του Δήμου Ηγουμενίτσας, βραβευμένες με γαλάζια 

σημεία ήταν οι παραλίες Δρέπανο, Μεγάλη Άμμος, Καραβοστάσι και Αγία 

Παρασκευή, οι οποίες φέτος δε θα λάβουν τη διάκριση αυτή. 

Κι αυτό, όχι επειδή δεν πληρούν τα κριτήρια του προγράμματος, αλλά επειδή η 

απελθούσα Δημοτική Αρχή, δεν προχώρησε στην υποβολή του φακέλου 

υποψηφιότητας. 

 

Περισσότερα:   thesprotiki.gr 

 

 

 

 

https://www.orangenews.gr/news/agricultural/article/ereyna-diarthrwshs-gewrgikwn-kai-kthnotrofikwn-ekmetalleysewn-etoys-2023/64
https://thesprotiki.gr/x%cf%89%cf%81%ce%af%cf%82-%ce%b3%ce%b1%ce%bb%ce%ac%ce%b6%ce%b9%ce%b5%cf%82-%cf%83%ce%b7%ce%bc%ce%b1%ce%af%ce%b5%cf%82-%ce%b7-%ce%b7%ce%b3%ce%bf%cf%85%ce%bc%ce%b5%ce%bd%ce%af%cf%84%cf%83%ce%b1/


Το Νέο Επιχειρησιακό 

Συντονιστικό Όργανο 

Πολιτικής Προστασίας 

Δήμου Σουλίου 

 

 

 

 

Το νέο Τοπικό Επιχειρησιακό Συντονιστικό Όργανο Πολιτικής Προστασίας Σουλίου, 

συστάθηκε μετά απο αποφαση του Δημάρχου Σουλίου, ως εξης: 

 

Περισσότερα:   diavouleusi.gr 

 

Ενημέρωση Για Την Υπο 

Κτηματογράφηση 

Περιοχών Του Δήμου 

Ηγουμενίτσας 

 

 

 

Σύμφωνα με το άρθρο 28 του Ν. 1080/1980 προβλεπόταν η απευθείας εκποίηση 

δημοτικών και κοινοτικών εκτάσεων στους αυθαιρέτως κατέχοντες επί δεκαπενταετία 

τουλάχιστον, και συστηματικώς καλλιεργούμενων ή δενδροφυτευόμενων εκτάσεων 

κατόπιν αιτήσεως τους στον Δήμο ή κοινότητα εντός διετίας από την έναρξη ισχύος 

του παραπάνω νόμου. Όμως, η ως άνω διάταξη έχει κριθεί αντισυνταγματική με την 

αριθμ. 1782/2009 απόφαση της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας και ως 

εκ τούτου είναι ανίσχυρη ως αντικειμένη στις συνταγματικές αρχές του κράτους 

δικαίου και της ισότητας των πολιτών έναντι του νόμου. 

Συνεπώς, διευκρινίζεται ότι στις περιπτώσεις όπου φυσικά ή νομικά πρόσωπα 

επικαλεσθούν για την δήλωση και καταχώρηση των δικαιωμάτων τους στην υπο 

κτηματογράφηση περιοχή  του Δήμου το άρθρο 28 παρ. 1 του Ν. 1080/1980 θα 

διατυπωθεί σχετική αμφισβήτηση από τον Δήμο Ηγουμενίτσας. Παρακαλούμε προς 

αποφυγή δυσάρεστων καταστάσεων όλοι οι δημότες να λάβουν σοβαρά υπόψη τα 

προαναφερόμενα. 

 

Περισσότερα:   diavouleusi.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://diavouleusi.gr/2024/03/09/%cf%84%ce%bf-%ce%bd%ce%ad%ce%bf-%ce%b5%cf%80%ce%b9%cf%87%ce%b5%ce%b9%cf%81%ce%b7%cf%83%ce%b9%ce%b1%ce%ba%cf%8c-%cf%83%cf%85%ce%bd%cf%84%ce%bf%ce%bd%ce%b9%cf%83%cf%84%ce%b9%ce%ba%cf%8c-%cf%8c%cf%81/
https://diavouleusi.gr/2024/03/08/%ce%b5%ce%bd%ce%b7%ce%bc%ce%ad%cf%81%cf%89%cf%83%ce%b7-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b7%ce%bd-%cf%85%cf%80%ce%bf-%ce%ba%cf%84%ce%b7%ce%bc%ce%b1%cf%84%ce%bf%ce%b3%cf%81%ce%ac%cf%86%ce%b7%cf%83%ce%b7/


Η Μελέτη Της «ΔΙΔΥΜΗΣ» 

Γέφυρας! 

 

 

 

 

 

 

 

Ανακατασκευή υφιστάμενης γέφυρας και κατασκευή γέφυρας νέου κλάδου επί του 

Αράχθου 

Προβλέπεται πρώτα η κατασκευή της νέας γέφυρας 

Δύο Κόμβοι στην «Κατσιμήτρου» και στο «Γεφύρι» 

Τα στοιχεία της μελέτης για την «ΔΙΔΥΜΗ» γέφυρα 

Η πρώτη ειδική συνεδρίαση λογοδοσίας της Περιφέρειας Ηπείρου έφερε ειδήσεις μετά 

από την ερώτηση για την «παράλληλη γεφύρωση της γέφυρας Άρτας» από τον 

περιφερειακό Σύμβουλο Άρτας με την παράταξη «ΗΠΕΙΡΟΣ ΟΛΟΝ-Τόπος να ζεις», 

Άλκη Παπαχρηστάκη. 

Σχετικά με της ενέργειες στις οποίες έχει προβεί η Περιφερειακή Αρχή για τη «Δεύτερη 

Γεφύρωση ή παράλληλη γεφύρωση της γέφυρας Άρτας», από την ερώτηση που 

κατατέθηκε από τον Αντιπρόεδρο Επιτροπής Κοινωνικών Θεμάτων κ. Άλκη 

Παπαχρηστάκη, η απάντηση ήρθε από τον Περιφερειάρχη Αλέξανδρο Καχριμάνη και 

αυτή είναι η πρώτη μελέτη που ανατέθηκε σε τεχνική εταιρεία η οποία έχει ξεκινήσει 

τα σχέδια τα οποία παρουσιάζει σήμερα η ΗΧΩ. 

 

Περισσότερα:   ixotisartas.gr 

 

«Τεχνητή νοημοσύνη και 

ανθεκτικές πόλεις – Το 

μέλλον της Αυτοδιοίκησης» 

 

 

 

 

 

 

Το 3o FORUM του ΣΠΑΥ είναι γεγονός και έρχεται σε μια κρίσιμη εποχή για την 

Αυτοδιοίκηση και απογειώνει τα όσα έθεσαν ως βάσεις τα δύο προηγούμενα FORUM 

του Συνδέσμου, καθιστώντας το πλέον θεσμό για τα δεδομένα της Πολιτικής 

Προστασίας στην Τοπική Αυτοδιοίκηση. 

Με κεντρικό θέμα την Τεχνητή Νοημοσύνη και τις Ανθεκτικές Πόλεις, το 3ο FORUM 

του ΣΠΑΥ διαμηνύει ότι μια νέα εποχή ξεκινά για τον Υμηττό, με την αξιοποίηση της 

τεχνητής νοημοσύνης και των έξυπνων τεχνολογιών, με στόχο να γίνει ο Υμηττός το 

πρώτο «Έξυπνο Δάσος» σε πανελλαδικό επίπεδο. 

 

Περισσότερα:   maxitisartas.gr 

https://ixotisartas.gr/%ce%b7-%ce%bc%ce%b5%ce%bb%ce%ad%cf%84%ce%b7-%cf%84%ce%b7%cf%82-%ce%b4%ce%b9%ce%b4%cf%85%ce%bc%ce%b7%cf%83-%ce%b3%ce%ad%cf%86%cf%85%cf%81%ce%b1%cf%82/
https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=1&id=30942


Στα 4 δισ. ευρώ οι εξαγωγές τον 

Ιανουάριο του 2024 - Αύξηση 8,4% 

στον κλάδο των τροφίμων 

 

 

 

 

 

Στα 4 δισ. ευρώ σκαρφάλωσαν οι ελληνικές εξαγωγές τον Ιανουάριο του 2024, 

καταγράφοντας μείωση 11,2% συγκριτικά με τον Ιανουάριο του 2023. Στις θετικές 

εξελίξεις συγκαταλέγεται η ταυτόχρονη μείωση των εισαγωγών της χώρας, μικρότερης 

όμως έντασης, κατά 6,3%. Πιο αναλυτικά και σύμφωνα με τα στοιχεία εξαγωγών που 

ανακοίνωσε σήμερα η Ελληνική Στατιστική Αρχή και τα οποία επεξεργάστηκε το 

Ινστιτούτο Εξαγωγικών Ερευνών και Σπουδών του ΣΕΒΕ, η αξία των ελληνικών 

εξαγωγών ανήλθε σε € 4.009,8 εκατ. τον Ιανουάριο του 2024 έναντι € 4.513,7 εκατ. 

τον Ιανουάριο του 2023. Η μείωση διαμορφώθηκε σε -11,2%, δηλαδή σε € 503,9 εκατ. 

Οι εισαγωγές μειώθηκαν κατά € 437,5 εκατ., δηλαδή 6,3% και από € 6.990,4 εκατ. 

πέρυσι ανήλθαν σε € 6.552,9 εκατ. φέτος, ενώ το εμπορικό έλλειμμα αυξήθηκε κατά € 

66,4 εκατ., δηλαδή 2,7% και διαμορφώθηκε σε € 2.543,1 εκατ. έναντι € 2.476,7 εκατ. 

πέρυσι. 

 

Περισσότερα:   maxitisartas.gr 

 

Χωρίς αποκομιδή απορριμμάτων τις 

ημέρες του Πάσχα; 

 

 

 

 

 

 

 

 

Τον κώδωνα του κινδύνου κρούει ο σύλλογος Εργαζομένων ΟΤΑ Ν. Ιωαννίνων 

λέγοντας ότι η πόλη είναι πιθανόν να ξαναγεμίσει σκουπίδια την περίοδο του Πάσχα 

καθώς, όπως επισημαίνεται σε σχετική ανακοίνωση του, δεν έχει προχωρήσει η 

διαδικασία για την πρόσληψη συμβασιούχων ορισμένου χρόνου. 

Ουσιαστικά η ανακοίνωση έρχεται να θέσει προ των ευθυνών την δημοτική αρχή και 

τον αρμόδιο αντιδήμαρχο ενώ η πρόεδρος των εργαζόμενων ξεκαθαρίζει ότι «δεν θα 

συνταχτούν ποτέ με την λογική της παραχώρησης έργου στους εργολάβους», αλλά θα 

συνεχίσουν να διεκδικούν προσλήψεις μόνιμου προσωπικού για την στελέχωση όλων 

των τμημάτων του δήμου Ιωαννιτών. 

 

Περισσότερα:   proinanea.gr 

 

 

https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=3&id=30956
https://www.proinanea.gr/news/choris-apokomidi-aporrimmaton-tis-imeres-toy-pascha/


Ευρεία σύσκεψη για τα 

προβλήματα της Κέρκυρας 

 

 

 

 

 

 

Το πρωί του Σαββάτου πραγματοποιήθηκε στο γραφείο του Περιφερειάρχη Ιονίων 

Νήσων κ. Γιάννη Τρεπεκλή σύσκεψη με την συμμετοχή του Βουλευτή Κέρκυρας του 

ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ κ. Αλέξανδρου Αυλωνίτη, του Βουλευτή του ΠΑΣΟΚ κ. Δημήτρη 

Μπιάγκη, του Δημάρχου Κεντρικής Κέρκυρας κ. Στέφανου Πουλημένου, του 

Δημάρχου Βόρειας Κέρκυρας κ. Γιώργου Μαχειμάρη και του Δημάρχου Νότιας 

Κέρκυρας κ. Βασίλη Χειμαριώτη. Από την σύσκεψη απουσίαζε ο Βουλευτής της Ν.Δ 

κ. Στέφανος Γκίκας, ο οποίος βρίσκεται στο εξωτερικό με αποστολή του Ελληνικού 

Κοινοβουλίου. Αντικείμενο της σύσκεψης ήταν ο συντονισμός για την αντιμετώπιση 

των μεγάλων προβλημάτων του νησιού, όπως είναι το οδικό δίκτυο και οι 

παρακάμψεις, η ύδρευση και η διαχείριση των απορριμμάτων. 

Μετά την σύσκεψη ο Περιφερειάρχης Ιονίων Νήσων κ. Γιάννης Τρεπεκλής έκανε την 

ακόλουθη δήλωση: 

 

Περισσότερα:   corfupress.com 

 

 

Κέρκυρα: Η Προσκοπική Ομάδα 

Πολιτικής Προστασίας εντάχθηκε στο 

Εθνικό Μητρώο Εθελοντικών 

Οργανώσεων Πολιτικής Προστασίας 

 

 

 

 

 

ΚΕΡΚΥΡΑ. Αναρτήθηκε ο 4ος πίνακας εθελοντικών ομάδων από το Υπουργείο 

Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας. 

Η Προσκοπική Ομάδα Πολιτικής Προστασίας (Π.Ο.Π.Π) Π.Ε Κέρκυρας εντάχθηκε 

στα νέο Εθνικό Μητρώο Εθελοντικών Οργανώσεων Πολιτικής Προστασίας. Όπως 

αναφέρουν με ανάρτησή τους στα Μέσα Κοινωνικής Δικτύωσης: 

 

Περισσότερα:   enimerosi.com 

 

 

 

 

 

 

https://www.corfupress.com/2024/%ce%b5%ce%b9%ce%b4%ce%b7%cf%83%ce%b5%ce%b9%cf%83/%cf%80%ce%bf%ce%bb%ce%b9%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%b7/%cf%80%ce%bf%ce%bb%ce%b9%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%b7-%cf%80%ce%bf%ce%bb%ce%b9%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%b7/%ce%b5%cf%85%cf%81%ce%b5%ce%af%ce%b1-%cf%83%cf%8d%cf%83%ce%ba%ce%b5%cf%88%ce%b7-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b1-%cf%80%cf%81%ce%bf%ce%b2%ce%bb%ce%ae%ce%bc%ce%b1%cf%84%ce%b1-%cf%84%ce%b7%cf%82-%ce%ba/
https://enimerosi.com/social/86348/kerkura-i-proskopiki-omada-entaxthike-sto-ethniko-mitroo-ethelontikon-organoseon-politikis-prostasias


Σήμερα η κρίσιμη συνάντηση του 

Πρωθυπουργού με Θεσσαλούς 

αγρότες – Πού θα εστιαστούν οι 

συζητήσεις 

 

 

 

 

Το πλάνο ανασυγκρότησης της Θεσσαλίας θα βρεθεί στο επίκεντρο της συνάντησης 

του πρωθυπουργού Κυριάκου Μητσοτάκη με τους εκπροσώπους των θεσμικών 

φορέων του νομού, στις 11:00, αλλά και με τους εκπροσώπους των αγροτικών 

φορέων στις 12:30 αντιστοίχως στο Μέγαρο Μαξίμου. 

Όπως είχε δηλώσει ο ίδιος ο πρωθυπουργός, στη συνάντηση που πραγματοποιήθηκε 

στα μέσα Φεβρουαρίου με εκπροσώπους των μπλόκων, επιθυμεί να συνεχιστεί ο 

διάλογος που άνοιξε με τους εκπροσώπους του πρωτογενούς τομέα. 

Στην πρώτη γραμμή των συζητήσεων βρίσκονται όλα τα ζητήματα που έχουν σχέση 

με τις πλημμύρες, αλλά και τις αποζημιώσεις στους πληγέντες παραγωγούς. 

 

Περισσότερα:   ertnews.gr 

 

Πώς να αφαιρέσετε τα 

μικροπλαστικά από το πόσιμο νερό 

 

 

 

 

 

 

 

Τα μικροπλαστικά, θραύσματα πλαστικών υλών, κατακλύζουν το περιβάλλον και 

έχουν ανιχνευθεί παντού: στον αέρα, στα συστήματα νερού και στις τροφικές αλυσίδες 

παγκοσμίως. Μικροσκοπικά θραύσματα μικροπλαστικών έχουν ανιχνευθεί επίσης σε 

όλα τα συστήματα του ανθρώπινου οργανισμού. 

Τώρα, οι επιστήμονες βρήκαν έναν απλό και αποτελεσματικό τρόπο για 

την απομάκρυνση των μικροπλαστικών από το πόσιμο νερό. Μια ερευνητική ομάδα 

από το Ιατρικό Πανεπιστήμιο Guangzhou και το Πανεπιστήμιο Jinan στην Κίνα 

πρόσθεσε νανοπλαστικά και μικροπλαστικά (NMPs) σε μαλακό νερό και σκληρό νερό 

βρύσης (το οποίο είναι πλουσιότερο σε μεταλλικά στοιχεία), το έβρασε και στη 

συνέχεια το φίλτραρε. 

 

Περισσότερα:   ertnews.gr 

 

 

 

 

 

https://www.ertnews.gr/tag/kiriakos-mitsotakis/
https://www.ertnews.gr/eidiseis/ellada/simera-i-krisimi-synantisi-tou-prothypourgou-me-thessalous-agrotes-pou-tha-estiastoun-oi-syzitiseis/
https://www.ertnews.gr/tag/mikroplastika/
https://www.ertnews.gr/tag/posimo-nero/
https://www.ertnews.gr/eidiseis/epistimi/pos-na-afairesete-ta-mikroplastika-apo-to-posimo-nero/


Κλιματική αλλαγή: Ποιοι είναι 

οι παράγοντες που καθιστούν τα 

ζώα ευάλωτα στην εξαφάνιση 

 

 

 

 

 

Ποιοι παράγοντες καθιστούν τα ζώα πιο ευάλωτα στην εξαφάνιση, λόγω 

της κλιματικής αλλαγής; Σε μια νέα μελέτη, ερευνητές χρησιμοποίησαν το αρχείο 

απολιθωμάτων για να δώσουν απάντηση στο παραπάνω ερώτημα και να βοηθήσουν 

στον εντοπισμό των ειδών που κινδυνεύουν περισσότερο σήμερα. Τα ευρήματα της 

μελέτης δημοσιεύθηκαν στο περιοδικό «Science». 

 

Περισσότερα:   ertnews.gr 

 

Σε εφαρμογή οι 

απαγορεύσεις στην 

παραλίμνιο- Κίνδυνος 

πτώσης βράχων 

 

 

 

 

 

Σε εφαρμογή τέθηκαν από το πρωί μέτρα απαγόρευσης της διέλευσης πεζών και 

οχημάτων στην παραλίμνιο ενώ έγινε και η ειδική σήμανση στην Διονυσίου 

Φιλοσόφου. 

Κι όλα αυτά καθώς διαπιστώθηκε κίνδυνος αποκόλλησης βράχων από  τα πρανή του 

Κάστρου. 

Σύμφωνα με πληροφορίες το αμέσως επόμενο διάστημα θα γίνει η απαραίτητη έρευνα 

από το ΙΓΜΕ ενδεχομένως και άλλους επιστημονικούς φορείς οι οποίοι αφού 

εξετάσουν το μέγεθος του προβλήματος θα προτείνουν και τις απαιτούμενες λύσεις. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.ertnews.gr/tag/zoa-ypo-exafanisi/
https://www.ertnews.gr/tag/klimatiki-allagi/
https://www.science.org/doi/10.1126/science.adj5763
https://www.ertnews.gr/eidiseis/epistimi/klimatiki-allagi-poioi-einai-oi-paragontes-pou-kathistoun-ta-zoa-eyalota-stin-eksafanisi/
https://www.epiruspost.gr/se-efarmogi-oi-apagoreyseis-stin-para/


Παρέμβαση του ΤΕΕ Ηπείρου: 

Πως θα αντιμετωπιστεί το 

πρόβλημα της αιθαλομίχλης στα 

Ιωάννινα 

 

 

 

 

Μία σημαντική παρέμβαση κάνει το ΤΕΕ Ηπείρου για το πολύ σοβαρό πρόβλημα της 

αιθαλομίχλης στο λεκανοπέδιο Ιωαννίνων. Και είναι σημαντική καθώς δεν 

περιορίζεται στην καταγραφή του αλλά παραθέτει προτάσεις για την αντιμετώπισή του. 

Το ΤΕΕ απευθύνει το υπόμνημά του στο Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας ενώ 

το κοινοποιεί ταυτόχρονα στον Περιφερειάρχη Αλέξανδρο Καχριμάνη και τον 

Δήμαρχο Θωμά Μπέγκα. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

Λ. Αυγενάκης: Θα κάνουμε τα 

πάντα για να πετύχουμε 

αλλαγές στη λειτουργία της 

ΚΑΠ 

 

 

 

 

 

Αισιόδοξος ότι η Κρήτη θα πρωτοστατήσει στην παραγωγή ποιοτικών προϊόντων τα 

οποία σύντομα θα κατακτήσουν τις αγορές εκτός συνόρων της χώρας μας, δήλωσε από 

τα Χανιά ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, Λευτέρης Αυγενάκης, που 

συναντήθηκε σήμερα με κτηνοτρόφους του νομού και φορείς του πρωτογενή τομέα και 

του Επιμελητηρίου. 

Ο υπουργός μίλησε για τα προβλήματα της νέας ΚΑΠ, για το νέο κανονισμό του 

ΕΛΓΑ, το Μεταφορικό Ισοδύναμο το οποίο τελικά δε θα χαθεί, όπως είπε, για την 

Κρήτη, τη συνεργασία του υπουργείου με το ΜΑΙΧ, το οποίο θα ξεκινήσει να 

λειτουργεί ως Παρατηρητήριο σε όλη την Κρήτη, καθώς επίσης και για τον ΟΠΕΚΕΠΕ 

σχετικά με τη διόρθωση της ενιαίας ενίσχυσης 2023. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/paremvasi-toy-tee-ipeiroy-pos-tha-antim/
https://epirusgate.gr/l-avgenakis-tha-kanoume-ta-panta-gia-na-petychoume-allages-sti-leitourgia-tis-kap/


Η Ευρωπαϊκή Επιτροπή 

ξεκίνησε διαδικτυακή έρευνα 

στους αγρότες της ΕΕ για την 

αναθεώρηση της ΚΑΠ 

 

 

 

 

Διαδικτυακή έρευνα μεταξύ των αγροτών της ΕΕ,  με στόχο την απλούστευση της 

ΚΑΠ, ξεκίνησε η Ευρωπαϊκή Επιτροπή. 

Πρόκειται για ουσιαστικό βήμα στην προσπάθεια για αναθεώρηση της ΚΑΠ, που 

δείχνει ότι η ΕΕ έχει κατανοήσει το μέγεθος του προβλήματος στην εφαρμογή της 

Κοινής Αγροτικής Πολιτικής. 

Η έρευνα θα ολοκληρωθεί στις 8 Απριλίου και μέσω αυτής τίθενται σύντομες και απλές 

ερωτήσεις σε όλες τις γλώσσες της ΕΕ 

(Μπορείτε να βρείτε την έρευνα στο παρακάτω link:  

 https://ec.europa.eu/eusurvey/runner/Public_Consultation_EU_Simplification_2024rs

_point_of_view_2024) 

Ανάμεσα στις ερωτήσεις που υπάρχουν είναι: 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

Περιφέρεια Ηπείρου: 

Ανακοίνωση Για 

Παράνομες Σφαγές Και 

Διακίνηση Κρεάτων 

 

 

 
Από τη Διεύθυνση Κτηνιατρικής Περιφέρειας Ηπείρου ανακοινώνονται τα εξής: 

«Το τελευταίο διάστημα η Υπηρεσία μας γίνεται αποδέκτης παραπόνων και 

καταγγελιών από πολίτες και επαγγελματίες του κλάδου για  ορισμένους 

κτηνοτρόφους που προχωρούν σε παράνομη πώληση προϊόντων κρέατος,  τα οποία 

προέρχονται από παράνομες σφαγές ζώων,   απευθείας σε καταναλωτές. Οι 

καταγγελίες αυτές διερευνώνται, ωστόσο πρέπει να καταστεί σαφές ότι: 

Τα ζώα που προορίζονται για την παραγωγή κρέατος πρέπει να  σφάζονται σε 

εγκεκριμένα σφαγεία και  υπόκεινται υποχρεωτικά σε κτηνιατρικούς ελέγχους σε όλα 

τα στάδια της παραγωγής και επεξεργασίας. 

Απαγορεύεται από την εθνική και ευρωπαϊκή νομοθεσία η σφαγή ζώων στο στάβλο. 

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

 

 

 

https://ec.europa.eu/eusurvey/runner/Public_Consultation_EU_Simplification_2024rs_point_of_view_2024
https://ec.europa.eu/eusurvey/runner/Public_Consultation_EU_Simplification_2024rs_point_of_view_2024
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Συμμετοχή Ωφελούμενων 

Ανέργων Στο «Πρόγραμμα 

Προώθησης Ανέργων Στην 

Αγορά Εργασίας» Έως 31/03 Οι 

Αιτήσεις 

 

 

ΠΑΡΑΤΑΣΗ ΠΡΟΘΕΣΜΙΑΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΑΙΤΗΣΕΩΝ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ ΣΤΟ 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΑΤΑΡΤΗΣΗΣ ΩΦΕΛΟΥΜΕΝΩΝ ΑΝΕΡΓΩΝ ΕΩΣ ΚΑΙ ΤΙΣ 

31/03/2024 

Το Επιμελητήριο  Ιωαννίνων, ενημερώνει ότι η προθεσμία υποβολής αιτήσεων 

συμμετοχής ωφελούμενων ανέργων στην πράξη «Πρόγραμμα Προώθησης Ανέργων 

στην Αγορά Εργασίας» με Κωδικό ΟΠΣ (MIS) 6002392 και η οποία 

συγχρηματοδοτείται από την Ευρωπαϊκή Ένωση (Ευρωπαϊκό Κοινωνικό Ταμείο - 

ΕΚΤ) και από εθνικούς πόρους μέσω του ΕΣΠΑ στο πλαίσιο του Ε.Π. «Ήπειρος 2021-

2027» ΠΑΡΑΤΕΙΝΕΤΑΙ ΜΕΧΡΙ ΤΗΝ ΚΥΡΙΑΚΗ 31 ΜΑΡΤΙΟΥ 2024 και ΩΡΑ 

23:59.  
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Ομόφωνο «όχι» των Βορείων 

Τζουμέρκων στο αιολικό 

Ξηροβουνίου 

 

 

 

 

 

Ομόφωνα αρνητικά γνωμοδότησε το δημοτικό συμβούλιο Βορείων Τζουμέρκων για το 

σύνολο της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων και της Ειδικής Οικολογικής 

Αξιολόγησης για την κατασκευή Αιολικού Σταθμού Παραγωγής Ηλεκτρικής 

Ενέργειας, εγκαταστημένης ισχύος 44 MW, και τα συνοδά του έργα, στη θέση 

«Κήπος», μέρος της οποίας βρίσκεται στα διοικητικά όρια του Δήμου Βορείων 

Τζουμέρκων (ΔΕ Κατσανοχωρίων). 

Αυτή είναι η δεύτερη φορά, που ο Δήμος Βορείων Τζουμέρκων τάσσεται αρνητικά 

απέναντι στο συγκεκριμένο έργο, ζητώντας την απόρριψή του, καθώς επί της ΜΠΕ 

προκύπτουν σοβαρότατες ελλείψεις και αποδεικνύονται οι αρνητικές συνέπειες για την 

ευρύτερη περιοχή. Ελλείψεις που τεκμηριώνονται αναλυτικά σε μία 24 σελίδων 

γνωμοδότηση, την οποίο συνέταξαν ειδικοί επιστήμονες με καταγωγή από τον Δήμο 

Βορείων Τζουμέρκων, παρέχοντάς τη δωρεάν προς τον Δήμο. 

Μεταξύ άλλων, ως συμπεράσματα προκύπτουν τα εξής 
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Θεσπρωτία: Οργάνωση 

εθελοντικών ομάδων σε 

θέματα Πολιτικής 

Προστασίας 

 

 

 

 

Ολοκληρώθηκε ο πρώτος κύκλος διαβούλευσης με τους Δήμους  και τις Δημοτικές 

Κοινότητες του νομού Θεσπρωτίας, για την οργάνωση του Εθελοντισμού σε θέματα 

Πολιτικής Προστασίας σε επίπεδο Περιφερειακής Ενότητας, μέσω της τοπικής 

αυτοδιοίκησης. 

Η Ενημέρωση έγινε από την Μελίνα Κόκορη Προϊσταμένη Πολιτικής Προστασίας 

Θεσπρωτίας και από Αξιωματικούς του Πυροσβεστικού Σώματος, ενώ παρεμβάσεις 

έγιναν από τον Αντιπεριφερειάρχη Θεσπρωτίας Θωμά Πιτούλη και τους Δημάρχους  κ. 

Νταή, κ.Ντάνη και κ. Τζίγκο. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

Πως θα  καταβληθεί η 

προκαταβολή του ΕΦΚ για 

το αγροτικό πετρέλαιο 

 

 

 

 

 

 

Δημοσιεύτηκε η απόφαση με τους όρους, τις προϋποθέσεις, τους δικαιούχους αλλά και 

το πώς θα προσδιοριστούν οι ποσότητες για τις οποίες θα υπολογιστεί η επιστροφή του 

ειδικού φόρου κατανάλωσης (ΕΦΚ) στο αγροτικό πετρέλαιο για το 2024. 

Η καταβολή της προκαταβολής του ΕΦΚ για το αγροτικό πετρέλαιο θα δοθεί στους 

δικαιούχους την 1η Απριλίου 2024, ενώ έως και τις 22 Μαρτίου 2024 το ΥπΑΑΤ θα 

διαβιβάσει στη Γενική Διεύθυνση Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης (ΓΔΗΛΕΔ), αρχείο 

(σε ψηφιακό μέσο), με τα ΑΦΜ των δικαιούχων, την ετήσια δικαιούμενη ποσότητα 

καυσίμου καθώς και την επιδοτούμενη, σύμφωνα με τα στοιχεία της Ενιαίας Αίτησης 

Ενίσχυσης (ΕΑΕ) του έτους 2023. 

Ο υπολογισμός της επιστροφής της προκαταβολής του ΕΦΚ για το αγροτικό πετρέλαιο 

θα γίνει σύμφωνα με την Ενιαία Αίτηση Ενίσχυσης 2023 

Οι δικαιούχοι 
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Μητσοτάκης σε αγρότες της 

Θεσσαλίας: Δίκαια πολλά από 

τα αιτήματα – Τι είπε για 

αποζημιώσεις και αγροτικό 

πετρέλαιο 

 

 

 

Συνάντηση με εκπροσώπους αγροτών και κτηνοτρόφων από την Θεσσαλία έχει αυτή 

την ώρα ο Κυριάκος Μητσοτάκης. Είχε προηγηθεί συνάντηση με θεσμικούς και 

αυτοδιοικητικούς φορείς. 

«Οι αγροτικές κινητοποιήσεις καθ’ όλη τη διάρκεια των προηγούμενων εβδομάδων, 

ήταν κατά κανόνα κόσμιες», τόνισε ο πρωθυπουργός, κατά την εισαγωγική 

τοποθέτησή του. 
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Οι διευκρινίσεις του 

Λευτέρη Αυγενάκη για τα 

οπωροκηπευτικά και τα 

εσπεριδοειδή 

 

 

 

 

 

 

Διευκρινίσεις για τα οπωροκηπευτικά και εσπεριδοειδή έδωσε ο υπουργός Αγροτικής 

Ανάπτυξης και Τροφίμων, Λευτέρης Αυγενάκης απαντώντας σε ερώτηση που 

κατέθεσε ο βουλευτής της Ελληνικής Λύσης, Κωνσταντίνος Χήτας, με θέμα την 

«αιτουμένη οικονομική στήριξη του κλάδου των παραγωγών κουμκουάτ». 

«Το υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων στηρίζει και προωθεί τον τομέα 

των οπωροκηπευτικών και των εσπεριδοειδών (στα οποία) ανήκει το κουμκουάτ, μέσω 

των Οργανώσεων Παραγωγών, με στόχο τη βελτίωση της ανταγωνιστικότητάς του, της 

ελκυστικότητας των Οργανώσεων Παραγωγών και του ειδικού στόχου διατήρησης και 

προστασίας του περιβάλλοντος», απάντησε ο κ. Αυγενάκης. 
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Στην Ημερίδα Της ΡΑΑΕΥ Για Τις 

Κλιματικά Ουδέτερες Πόλεις Ο 

Δήμαρχος Ιωαννίνων 

 

 

 

 

 

Με μεγάλη επιτυχία πραγματοποιήθηκε στη Θεσσαλονίκη η Ημερίδα της Ρυθμιστικής 

Αρχής Αποβλήτων, Ενέργειας και Υδάτων (ΡΑΑΕΥ) για τις κλιματικά ουδέτερες 

πόλεις. 

Η Ημερίδα διεξήχθη στο πλαίσιο της 2ης Διεθνούς Έκθεσης Κυκλικής Οικονομίας 

«Forward Green» και σε αυτή συμμετείχαν Δήμοι που επελέγησαν στο πλαίσιο της 

Ευρωπαϊκής Αποστολής «100 Κλιματικά ουδέτερες και έξυπνες πόλεις έως το 2030 

από και προς τον πολίτη». 

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

Ετοιμάζονται Να Υποδεχθούν Τους 

Πελαργούς Τα Γιάννενα! 

 

 

 

Μια «επιχείρηση» διαφορετική από τις άλλες 

πραγματοποίησαν σήμερα το πρωί το Τμήμα 

καθαριότητας και Πρασίνου του Δήμου Ιωαννιτών και 

η Πυροσβεστική Υπηρεσία, καθαρίζοντας και 

επιδιορθώνοντας τη φωλιά των πελαργών, στο Τζαμί 

Καλούτσιανης. 

Τα Γιάννενα είναι πλέον έτοιμα να υποδεχθούν τους 

φτερωτούς επισκέπτες της Άνοιξης, που θα βρούνε όταν 

καταφθάσουν ένα φιλόξενο «σπίτι» να τους περιμένει. 

Με το ειδικό γερανοφόρο όχημα της Πυροσβεστικής το 

συνεργείο έφτασε στην κορυφή του μιναρέ για να αποκαταστήσει τη φωλιά από τις 

φθορές που υπέστη το χειμώνα.  

Ο Δήμος Ιωαννιτών ευχαριστεί θερμά την Πυροσβεστική Υπηρεσία για τη συνεργασία 

και την  παραχώρηση του γερανοφόρου οχήματος, καθώς στο ύψος στο οποίο 

βρίσκεται η φωλιά μπορούσε να προσεγγίσει μόνο το ειδικό όχημα της 

Πυροσβεστικής.  
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Τέσσερις δήμοι της Ηπείρου στο 

Δίκτυο Ανθεκτικών Πόλεων 

 

 

 

 

 

 

Κατά τη διάρκεια του 3ου FORUM ΣΠΑΥ 2024 γεννήθηκε το «Ελληνικό Δίκτυο 

Ανθεκτικών Πόλεων», το πρώτο Δίκτυο Πόλεων για την Πολιτική Προστασία, την 

Ανθεκτικότητα και την Αειφορία. 

Οι 91 Δήμαρχοι – Ιδρυτικά Μέλη του Ε.Δ.Α.Π. υπέγραψαν την επίσημη διακήρυξη 

στο κατάμεστο Πολιτιστικό Συνεδριακό Κέντρο «Μίκης Θεοδωράκης» στην 

Αργυρούπολη. 

Ο ρόλος της Τοπικής Αυτοδιοίκησης είναι κομβικός στην ανάπτυξη ενός ενιαίου 

εθνικού μηχανισμού ολιστικής κάθετης διαχείρισης κινδύνων και απειλών, που να 

καλύπτει τη διαχείριση εκτάκτων αναγκών από τη φάση της πρόληψης έως και τη φάση 

της αποκατάστασης. Η χρήση των νέων τεχνολογιών και της Τεχνητής Νοημοσύνης 

βελτιστοποιεί τους μηχανισμούς πρόληψης και τους μηχανισμούς πολιτικής 

προστασίας εν γένει. 
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Στα σκαριά έξι σταθμοί 

αποθήκευσης ενέργειας σε 

Ιωάννινα και Άρτα 

 

 

 

 

Μετά την επέλαση εταιρειών για την εγκατάσταση Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας 

στην Ήπειρο ακολουθεί μία δεύτερη… Πρόκειται για τους Σταθμούς Αποθήκευσης 

Ηλεκτρικής Ενέργειας. 

Το τελευταίο δεκαήμερο έξι περιβαλλοντικές μελέτες για τέτοιου είδους έργα έχουν 

αναρτηθεί στην ιστοσελίδα της Περιφέρειας Ηπείρου. 

Πρόκειται για σταθμούς διαφορετικής ισχύος για κάθε περίπτωση. 

Οι περιβαλλοντικές μελέτες αφορούν: 
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Η δασική βιομάζα παραδίδεται 

στο ΤΑΙΠΕΔ και τις μεγάλες 

επιχειρήσεις 

 

 

 

 

 

Στα χέρια μόνο λίγων ισχυρών παραδίδει η Κυβέρνηση τη δασική βιομάζα, μέσω 

δημοπρασιών που θα διενεργεί το ΤΑΙΠΕΔ, στις οποίες ακόμα και η συμμετοχή 

καθίσταται ανέφικτη για τους πολλούς, καθώς η Κυβέρνηση “έκοψε και έραψε” τις 

προϋποθέσεις ώστε να τους αποκλείει, απαιτώντας μέχρι και ετήσιο “τζίρο” άνω των 3 

εκατομμυρίων ευρώ. 

Το θέμα αυτό που αγγίζει και το Νομό Ιωαννίνων αναδεικνύουν με ερώτηση που 

κατέθεσαν στη Βουλή βουλευτές του ΠΑΣΟΚ μεταξύ των οποίων και ο Γιάννης 

Τσίμαρης. 

Όπως αναφέρεται τον περασμένο Νοέμβριο ψηφίστηκε στη Βουλή τροπολογία, χωρίς 

προφανώς να έχει τεθεί σε δημόσια διαβούλευση, το άρθρο 2 της οποίας (πλέον άρθρο 

64 του ν.5069/2023) θέσπισε τη διενέργεια δημοπρασιών δασικής βιομάζας από το 

ΤΑΙΠΕΔ A.E. («Ταμείο Αξιοποίησης Ιδιωτικής Περιουσίας του Δημοσίου A.E.»). 

Συγκεκριμένα, 
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Μετ’ εμποδίων το υδατοδρόμιο 

στην Παμβώτιδα.. Είναι μακρύς 

ο δρόμος για τη λειτουργία 

 

 

 

 

 

Μακρύς και περίπλοκος φαίνεται ότι είναι ο δρόμος για την ίδρυση και την λειτουργία 

του υδατοδρομίου στη λίμνη των Ιωαννίνων. Άμεσα δεν αναμένεται να πετάξουν 

υδροπλάνα στην Παμβώτιδα, όμως δεν αποκλείεται σε πρώτη φάση να χρησιμοποιηθεί 

το αεροδρόμιο για την προσγείωσή τους ως εναλλακτική λύση. 

Η εταιρεία όπως είναι γνωστό επεκτείνει το δίκτυο στα Ιόνια  Νησιά και έχει πάντα 

στα πλάνα της τα Ιωάννινα. 

Με δεδομένο ότι η αδειοδότηση αποδεικνύεται δύσκολη και χρονοβόρα υπόθεση 

κυρίως με ευθύνη του Υπουργείου Οικονομικών και σύμφωνα με πληροφορίες μπορεί 

να χρησιμοποιηθεί σε πρώτη φάση το αεροδρόμιο για την εξυπηρέτηση των 

υδροπλάνων. 
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Φυσικό αέριο… αγνοείται.. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Μετά βαΐων και κλάδων ξεκίνησε το έργο της ΔΕΔΑ στο λεκανοπέδιο Ιωαννίνων για 

την κατασκευή δικτύου αγωγών φυσικού αερίου και την τροφοδοσία της περιοχής με 

LNG από αποθήκες που θα δημιουργούσε στη Βιομηχανική Περιοχή. 

Στόχος ήταν στα τέλη του 2023 να έχουν γίνει οι πρώτες συνδέσεις.. 

Με την διαφορά ότι κάτι τέτοιο δεν συνέβη ενώ εδώ και μήνες δεν υπάρχει ούτε μία 

ανακοίνωση από την εταιρεία για την πορεία του έργου και τον χρόνο ολοκλήρωσή 

τους.. 

Ήταν μισή η λύση για την περιοχή, τελικά κι αυτή αγνοείται.. 

 

Πηγή:   epiruspost.gr 

 

Πράσινο φως για 

μετακλήσεις άλλων 32.507 

εργατών από τρίτες χώρες 

 

 

 

 

 

 

Επιπλέον 32.507 νέες μετακλήσεις εργατών από τρίτες χώρες στην Ελλάδα, για την 

περίοδο 2023-2024, εγκρίθηκαν από τα υπουργεία Μετανάστευσης και Εργασίας, 

σύμφωνα με τη σχετική Κοινή Υπουργική Απόφαση προκειμένου να αντιμετωπιστεί η 

έλλειψη εργατικών χεριών κυρίως στους τομείς της γεωργίας, κτηνοτροφίας, 

τουρισμού και κατασκευών. 

Οι 32.507 νέες θέσεις μετακλητών εργατών προστίθενται στις 167.925 μετακλήσεις οι 

οποίες έχουν ήδη εγκριθεί για την 2ετία 2023 – 2024. 

Από τις θέσεις που πήραν το πράσινο φως: 
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ΕΚ: Μέτρα για ενεργειακά 

κτίρια με μηδενικές εκπομπές 

άνθρακα 

 

 

 

 

Το Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο ενέκρινε την Τρίτη νέους κανόνες για τη μείωση της 

κατανάλωσης ενέργειας και των εκπομπών αερίων του θερμοκηπίου από κτίρια.  

Η πλειοψηφία των 370 μελών του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου ψήφισε υπέρ του 

νομοσχεδίου, ενώ 199 τάχθηκαν κατά και 46 απείχαν.  

 Η αναθεωρημένη οδηγία για την ενεργειακή απόδοση των κτιρίων στοχεύει να μειώσει 

σημαντικά τις εκπομπές αερίων του θερμοκηπίου και την κατανάλωση ενέργειας στον 

κτιριακό τομέα της ΕΕ έως το 2030 και να καταστήσει τον τομέα κλιματικά ουδέτερο 

έως το 2050.  

Στόχος είναι επίσης να ανακαινιστούν περισσότερα κτίρια με χαμηλή ενεργειακή 

απόδοση, καθώς και να παρέχονται καλύτερες πληροφορίες όσον αφορά την 

ενεργειακή απόδοση των κτιρίων. 

Από το 2030 όλα τα νέα κτίρια θα πρέπει να καταγράφουν μηδενικές εκπομπές αερίων 

του θερμοκηπίου, ενώ η αντίστοιχη προθεσμία για τα νέα κτίρια που στεγάζουν ή 

ανήκουν σε δημόσιες αρχές ορίζεται για το 2028.  

Περισσότερα:   typos-i.gr 

300 χιλιάδες στο Δήμο Σουλίου 

για αποκατάσταση ζημιών 

 

 

 

 

Τη χρηματοδότησή του με 300.000€ για την αντιμετώπιση προβλημάτων που 

προέκυψαν από φυσικές καταστροφές, ανακοίνωσε ο Δήμος Σουλίου. Σύμφωνα με την 

ανακοίνωση, ο Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερικών, κ. Θ. Λιβάνιος έκανε γνωστό με 

έγγραφο της Διεύθυνσης Οικονομικής και Αναπτυξιακής Πολιτικής του Υπουργείου 

Εσωτερικών την πρόθεση χρηματοδότησης Ο.Τ.Α. Α’ και Β’ βαθμού για την υποβολή 

προτάσεων στο «ΤΠΑ Υπουργείου Εσωτερικών», στον Άξονα Προτεραιότητας 2.4 

«Πρόληψη και διαχείριση κινδύνων» με τίτλο: «Πρόγραμμα φυσικών καταστροφών 

για τους Ο.Τ.Α. Α’ και Β’ βαθμού VI». 

Έτσι  ο Δήμος Σουλίου επιχορηγείται με το ποσό των 300.000€ για την κάλυψη 

αναγκών και αποκαταστάσεις από φυσικές καταστροφές. 

Η πρόθεση χρηματοδότησης προέκυψε έπειτα από σχετικό αίτημα του Δήμου, κατά 

την επίσκεψη του Δημάρχου, Αθ. Ντάνη, στο Υπουργείο Κλιματικής Κρίσης και 

Πολιτικής Προστασίας και τη συνάντησή του με τον Υφυπουργό, κ. Χρ. 

Τριαντόπουλο. 

Περισσότερα:   diavouleusi.gr 

 

 

 

https://typos-i.gr/article/ek-metra-gia-energeiaka-ktiria-me-mhdenikes-ekpompes-an8raka
https://diavouleusi.gr/2024/03/12/300-%cf%87%ce%b9%ce%bb%ce%b9%ce%ac%ce%b4%ce%b5%cf%82-%cf%83%cf%84%ce%bf-%ce%b4%ce%ae%ce%bc%ce%bf-%cf%83%ce%bf%cf%85%ce%bb%ce%af%ce%bf%cf%85-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%ce%b1%cf%80%ce%bf%ce%ba%ce%b1%cf%84/
https://diavouleusi.gr/2024/03/12/300-%cf%87%ce%b9%ce%bb%ce%b9%ce%ac%ce%b4%ce%b5%cf%82-%cf%83%cf%84%ce%bf-%ce%b4%ce%ae%ce%bc%ce%bf-%cf%83%ce%bf%cf%85%ce%bb%ce%af%ce%bf%cf%85-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%ce%b1%cf%80%ce%bf%ce%ba%ce%b1%cf%84/
https://diavouleusi.gr/2024/03/12/300-%cf%87%ce%b9%ce%bb%ce%b9%ce%ac%ce%b4%ce%b5%cf%82-%cf%83%cf%84%ce%bf-%ce%b4%ce%ae%ce%bc%ce%bf-%cf%83%ce%bf%cf%85%ce%bb%ce%af%ce%bf%cf%85-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%ce%b1%cf%80%ce%bf%ce%ba%ce%b1%cf%84/


Συνάντηση εργασίας 

Επιμελητηρίου Λευκάδας, 

Αντιπεριφέρειας και Δήμου 

Μεγανησίου με στόχο την 

εκπόνηση μελέτης  για τη 

δημιουργία καταδυτικού 

πάρκου στο Μεγανήσι 

Με πρωτοβουλία του Προέδρου του Επιμελητηρίου Λευκάδας κ. Σκιαδαρέση Σωτήρη, 

πραγματοποιήθηκε συνάντηση με τον Αντιπεριφερειάρχη Λευκάδας κ. Δουβίτσα 

Αντώνιο, τον Δήμαρχο Μεγανησιού  κ. Κατωπόδη Γεράσιμο και τον Αντιδήμαρχο 

Μεγανησίου κ. Καββαδά Κώστα. 

Κύριο θέμα συζήτησης αποτέλεσε η εκπόνηση μελέτης για τη δημιουργία υποβρύχιου 

τεχνητού αξιοθέατου και επιλογή θέσης για τη χωροθέτηση καταδυτικού πάρκου στην 

περιοχή του Μεγανησίου, σε συνέχεια της αντίστοιχης προγραμματικής σύμβασης που 

είχε υπογραφεί μεταξύ Επιμελητηρίου και Δήμου Λευκάδας για το έργο «Υπηρεσίες 

αξιολόγησης του καταδυτικού αποτυπώματος της Λευκάδας». 

 

Περισσότερα:   lefkasnews.gr 

 

Ο Δήμος Βόρειας Κέρκυρας, στα 

ιδρυτικά μέλη του «Δικτύου 

Ανθεκτικών Πόλεων» 

 

 

 
Κατά τη διάρκεια του 3ου FORUM ΣΠΑΥ 2024 γεννήθηκε το «Ελληνικό Δίκτυο 

Ανθεκτικών Πόλεων», το πρώτο Δίκτυο Πόλεων για την Πολιτική Προστασία, την 

Ανθεκτικότητα και την Αειφορία. 

 
Περισσότερα:   corfupress.com 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://lefkasnews.gr/%cf%83%cf%85%ce%bd%ce%ac%ce%bd%cf%84%ce%b7%cf%83%ce%b7-%ce%b5%cf%81%ce%b3%ce%b1%cf%83%ce%af%ce%b1%cf%82-%ce%b5%cf%80%ce%b9%ce%bc%ce%b5%ce%bb%ce%b7%cf%84%ce%b7%cf%81%ce%af%ce%bf%cf%85-%ce%bb%ce%b5/
https://www.corfupress.com/2024/%ce%ba%cf%8d%cf%81%ce%b9%ce%b1/%cf%80%cf%81%cf%89%cf%84%ce%bf%cf%83%ce%b5%ce%bb%ce%b9%ce%b4%ce%bf/%ce%bf-%ce%b4%ce%ae%ce%bc%ce%bf%cf%82-%ce%b2%cf%8c%cf%81%ce%b5%ce%b9%ce%b1%cf%82-%ce%ba%ce%ad%cf%81%ce%ba%cf%85%cf%81%ce%b1%cf%82-%cf%83%cf%84%ce%b1-%ce%b9%ce%b4%cf%81%cf%85%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%ac/


 

Συνάντηση με αντιπροσωπεία της 

ΔΙΑΔΥΜΑ (Κοζάνης) για τα 

απορρίμματα. 

 

 
Συνάντηση γνωριμίας, είχε σήμερα το μεσημέρι στο «Μαράσλειο», ο Δήμαρχος 

Στέφανος Πουλημένος, με εκπροσώπους της Α.Ε. Διαχείρισης Απορριμμάτων 

(ΔΙΑΔΥΜΑ) Κοζάνης. 

Κατά την διάρκεια της συνάντησης, δόθηκε η ευκαιρία, να συζητηθούν ιδιαίτερα 

σημαντικά θέματα όπως: 

1. Η εμπλοκή στη διαδικασία δημοπράτησης της Μονάδας Επεξεργασίας 

Απορριμμάτων (Μ.Ε.Α). 

2. Η προοπτική πρόταξης της κατασκευής Μονάδας Επεξεργασίας Βιοαποβλήτων 

(ΜΕΒΑ), σε συνδυασμό με την κατασκευή νέου Κέντρου Διαλογής Ανακυκλώσιμων 

Υλικών (ΚΔΑΥ). 

3. Η συμμετοχή της ΔΙΑΔΥΜΑ στην εκδήλωση για την Παγκόσμια Ημέρα 

Περιβάλλοντος, που θα διοργανώσει στις 5 Ιουνίου, στην Πάνω Πλατεία, ο Δήμος μας 

σε συνεργασία με σχολικές μονάδες του νησιού και τέλος οι διαδικασίες αξιοποίησης 

των επιμέρους ανακυκλώσιμων υλικών. 

Περισσότερα:   corfutvnews.gr 

Ρόδος: Μέδουσες διαμέτρου 1 

μέτρου έφτασαν από την 

Ερυθρά Θάλασσα – Οι 

κίνδυνοι από την επαφή με το 

δέρμα 

 

 

Οι τεράστιες μέδουσες βρέθηκαν στον κόλπο των Τριαντών της Ρόδου, όπου έφτασαν 

από την Ερυθρά Θάλασσα. Όπως έγινε γνωστό, το προσωπικό του Υδροβιολογικού 

Σταθμού του νησιού, εντόπισε 4 μέδουσες του είδους Rhopilema nomadica, τη Δευτέρα 

(11.03.2024) και την Τρίτη 12 Μαρτίου. 

Σε ανακοίνωσή του ο Υ.Σ Ρόδου σημειώνει ότι: «Το συγκεκριμένο είδος, είναι 

ενδημικό της Ερυθράς θάλασσας, και στη Μεσόγειο η πρώτη καταγραφή του είδους 

έγινε το 1970. 

Η Rhopilema nomadica, γνωστή και ως νομαδική μέδουσα, έχει ημισφαιρικό σχήμα, 

διαφανές – γαλαζωπό χρώμα, ενώ η διάμετρός της μπορεί να φτάσει το 1 μέτρο. 

Περισσότερα:   startmediacorfu.gr 

 

 

https://corfutvnews.gr/synantisi-me-antiprosopeia-tis-diadyma-kozanis-gia-ta-aporrimmata/
https://www.startmediacorfu.gr/rodos-medouses-diametrou-1-metrou-eftasan-apo-tin-erythra-thalassa-oi-kindynoi-apo-tin-epafi-me-to-derma/


Ευρωπαϊκή Επιτροπή: 

Βασικά βήματα για την 

διαχείριση των 

κλιματικών κινδύνων με 

σκοπό την προστασία των 

ανθρώπων και της 

ευημερίας 

 
Η κινητοποίηση επαρκούς χρηματοδότησης τόσο του δημόσιου όσο και του ιδιωτικού 

τομέα είναι «ζωτικής σημασίας» για να μπορέσουν τα κράτη-μέλη της ΕΕ να 

διαχειριστούν την κλιματική κρίση. Αυτό τονίζει, μεταξύ άλλων, η Ευρωπαϊκή 

Επιτροπή στις προτάσεις που δημοσίευσε για τη διαχείριση των κλιματικών κινδύνων 

στην Ευρώπη. 

Οι προτάσεις της Επιτροπής έρχονται την επομένη της δημοσιοποίησης της 

επιστημονικής έκθεσης του Ευρωπαϊκού Οργανισμού Περιβάλλοντος, που 

προειδοποιεί ότι «η Ευρώπη δεν είναι προετοιμασμένη για τους ραγδαία 

αυξανόμενους κλιματικούς κινδύνους». 

 

Περισσότερα:   ertnews.gr 

 

Λίμνη Κορώνεια, το 

οικοσύστημα που 

δοκιμάζεται τα τελευταία 

30 χρόνια! Συμπεράσματα 

ομάδας έργου του 

ΤΕΕ/ΤΚΜ 

 

 

 
«Απροστάτευτη» παρά τα έργα που έχουν γίνει αλλά δεν έχουν συντηρηθεί τα 

τελευταία 15 χρόνια, χωρίς ολοκληρωμένη θεσμική προστασία και υπό τον 

πέλεκυ προστίμων από την Ευρωπαϊκή Επιτροπή για την κατάστασή της, παραμένει 

η Λίμνη Κορώνεια που τα τελευταία 30 χρόνια αντιμετωπίζει σωρεία προβλημάτων 

έχοντας φτάσει οριακά και στο σημείο της ερημοποίησης. 

Στα συμπεράσματα κατέληξαν οι ομιλητές σε ημερίδα με τίτλο «Η αποκατάσταση 

της Λίμνης Κορώνειας – Ένα κρίσιμο χρονίζον πρόβλημα» που διοργάνωσε σήμερα 

το Τεχνικό Επιμελητήριο Ελλάδας /Τμήμα Κεντρικής Μακεδονίας. 

 
Περισσότερα:   ertnews.gr 

 

 

 

 

https://www.ertnews.gr/eidiseis/oikonomia/evropaiki-enosi/eyropaiki-epitropi-vasika-vimata-gia-tin-diaxeirisi-ton-klimatikon-kindynon-me-skopo-tin-prostasia-ton-anthropon-kai-tis-eyimerias/
https://www.ertnews.gr/ert3/limni-koroneia-to-oikosystima-pou-dokimazetai-ta-teleytaia-30-xronia-symperasmata-omadas-ergou-tou-tee-tkm/


Ηγουμενίτσα: Πρόταση να 

μείνουν ελεύθερες επτά 

παραλίες 

 

 

 

 

 
Ελεύθερες για τους πολίτες θα μείνουν επτά παραλίες στα όρια του Δήμου 

Ηγουμενίτσας σύμφωνα με την εισήγηση που κατατίθεται και αναμένεται να λάβε την 

οριστική έγκριση από το Δημοτικό Συμβούλιο της πόλης. 

Η απόφαση θα σταλεί στην Κτηματική Υπηρεσία με αίτημα να μην μπουν στην 

πλατφόρμα για τις ηλεκτρονικές δημοπρασίες που αναμένονται το αμέσως επόμενο 

διάστημα. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

270 χιλιάδες για την 

αντιπυρική προστασία στη 

Φιλιππιάδα 

 

 

 

 

 
Υπεγράφη μεταξύ του Δημάρχου Ζηρού Γιώργου Ζυγούρη και του αναδόχου η 

σύμβαση για την Αντιπυρική προστασία, τη διάνοιξη και τη βελτίωση της βατότητας 

του βασικού οδικού δικτύου στο δημόσιο και δημοτικό δάσος Φιλιππιάδας. 

Πρόκειται για ένα έργο συνολικού προϋπολογισμού 270.000€, που θα θωρακίσει την 

πόλη της Φιλιππιάδας από ενδεχόμενες πυρκαγιές, ενώ συμβάλλει και στην προστασία 

του περιβάλλοντος, στη διατήρηση του προστατευτικού, οικολογικού, αισθητικού και 

κοινωνικού χαρακτήρα του συγκεκριμένου δάσους. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/igoymenitsa-protasi-na-meinoyn-eleyth/
https://www.epiruspost.gr/270-chiliades-gia-tin-antipyriki-prostasi/


Β. Κικίλιας: Το πρόγραμμα 

ΑΙΓΙΣ αποτελεί σημαντική 

προίκα για τις επόμενες 

γενιές 

 

 

 

 
Στη συμβολή της τεχνολογίας, της τεχνητής νοημοσύνης και του σύγχρονου 

εξοπλισμού στην πριν και κατά τη διάρκεια των φυσικών καταστροφών αναφέρθηκε, 

μεταξύ άλλων, ο υπουργός Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας, Βασίλης 

Κικίλιας στο πλαίσιο των εγκαινίων της έκθεσης «Η τεχνολογία στη μάχη κατά των 

πυρκαγιών. Οι εφευρέσεις μας βοηθούν να χτίσουμε έναν καλύτερο κόσμο», η οποία 

πραγματοποιείται στο Ζάππειο Μέγαρο και διοργανώνεται από το European Patent 

Office σε συνεργασία με τον Οργανισμό Βιομηχανικής Ιδιοκτησίας με την πολύτιμη 

συμβολή του Πυροσβεστικού Σώματος, του Εθνικού Αστεροσκοπείου Αθηνών καθώς 

και του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών.  

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

Αυγενάκης: Για κανενός το 

χατίρι δεν θα κάνουμε πίσω 

στους ελέγχους 

ελληνοποιήσεων αγροτικών 

προϊόντων 

 

 

 

 

Η πολιτική της κυβέρνησης και του ΥΠΑΑΤ απέναντι στους πληγέντες της Θεσσαλίας 

διέπεται από ειλικρίνεια και συνέπεια, τόνισε ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και 

Τροφίμων, Λευτέρης Αυγενάκης, σε συνέντευξή του στο «Κανάλι 1» του Πειραιά 

στους Δημοσιογράφους Γιώργο Σαραντάκο και Βελίκα Καραβάλτσιου, 

προειδοποιώντας παράλληλα σε ό,τι αφορά στους ελέγχους, ότι «για κανενός το χατίρι 

δεν θα κάνουμε πίσω». 

Σε αυτό το πλαίσιο κινούμενο το ΥΠΑΑΤ, όπως ανακοίνωσε ο υπουργός, θα καταβάλει 

εντός της εβδομάδος διορθωτικές προκαταβολές αποζημιώσεων, ύψους 1,5 εκατ. ευρώ, 

στους πληγέντες που είχαν εντοπίσει λάθη στις αρχικώς καταβληθείσες προκαταβολές 

από τον ΕΛΓΑ και είχαν ενημερώσει το τηλεφωνικό κέντρο του Οργανισμού στη 

Λάρισα που λειτουργούσε για τον σκοπό αυτό. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

 

 

https://epirusgate.gr/v-kikilias-to-programma-aigis-apotelei-simantiki-proika-gia-tis-epomenes-genies/
https://epirusgate.gr/avgenakis-gia-kanenos-to-chatiri-den-tha-kanoume-piso-stous-elegchous-ellinopoiiseon-agrotikon-proionton/


ΟΧΙ Στην Εξόρυξη 

Υδρογονανθράκων Στη 

Γιοργάνιστα Ζίτσας ,Λέει Το 

ΓΕΩΤ.Ε.Ε. Ηπείρου - Νήσων|Η 

Περιβαλλοντική Καταστροφή Θα 

Είναι Ανυπολόγιστη 

 

 

 

ΨΗΦΙΣΜΑ  

ΤΗΣ ΕΤΗΣΙΑΣ ΤΑΚΤΙΚΗΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ ΤΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΩΝ  

ΚΛΑΔΩΝ ΤΟΥ ΠΑΡΑΡΤΗΜΑΤΟΣ ΓΕΩΤ.Ε.Ε. ΗΠΕΙΡΟΥ- ΝΗΣΩΝ (11.3.2024)  

 

ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΞΟΡΥΞΗ ΥΔΡΟΓΟΝΑΝΘΡΑΚΩΝ ΣΤΗΝ ΠΕΡΙΟΧΗ ΓΙΟΥΡΓΑΝΙΣΤΑ 

ΔΗΜΟΥ ΖΙΤΣΑΣ 

 

ΟΧΙ ΣΤΗΝ ΕΞΟΡΥΞΗ ΥΔΡΟΓΟΝΑΝΘΡΑΚΩΝ 

ΟΧΙ ΣΤΗΝ ΚΑΤΑΣΤΡΟΦΗ ΚΑΙ ΕΡΗΜΟΠΟΙΗΣΗ ΤΟΥ ΤΟΠΟΥ ΜΑΣ 

 

Τρεις μύθους για τις εξορύξεις υδρογονανθράκων στη χώρα μας ακούμε διαρκώς 

τον τελευταίο καιρό :  

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr, ixotisartas.gr 

 

 

Μοχλός ενίσχυσης της 

επιχειρηματικότητας στον 

πρωτογενή τομέα η σύσταση 

των Αγροτικών Τμημάτων 

στα Επιμελητήρια 

 

 

«Η σύσταση Αγροτικών Τμημάτων στα Επιμελητήρια της χώρας θα αποτελέσει μοχλό 

ενίσχυσης της επιχειρηματικότητας στον πρωτογενή τομέα», δήλωσε ο Υπουργός 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρης Αυγενάκης, κατά τη διάρκεια 

της συνεδρίασης του Διοικητικού Συμβουλίου του Εμπορικού & Βιομηχανικού 

Επιμελητηρίου Αθηνών (ΕΒΕΑ), παρουσία της προέδρου Σοφίας Κουνενάκη 

Εφραίμογλου, του Α΄ Αντιπροέδρου Δημήτρη Δημητρίου και των Μελών της 

Διοικητικής Επιτροπής Μαρίας Αρβανιτοπούλου και Νίκου Βασιλείου. 

Ο Υπουργός, αναφερόμενος στην πρόσφατη ψήφιση του Νομοσχεδίου του ΥΠΑΑΤ 

που προβλέπει την ίδρυση Αγροτικών Τμημάτων στα Επιμελητήρια, διευκρίνισε ότι 

σε αυτά θα εγγράφονται όλοι οι απασχολούμενοι στον αγροτικό τομέα που ασκούν 

εμπορική και μεταποιητική δραστηριότητα. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/03/blog-post_392.html
https://ixotisartas.gr/%cf%88%ce%ae%cf%86%ce%b9%cf%83%ce%bc%ce%b1-%cf%83%cf%85%ce%bd%ce%ad%ce%bb%ce%b5%cf%85%cf%83%ce%b7%cf%82-%ce%b1%ce%bd%cf%84%ce%b9%cf%80%cf%81%ce%bf%cf%83%cf%8e%cf%80%cf%89%ce%bd-%cf%84%ce%bf%cf%85/
https://epirusgate.gr/mochlos-enischysis-tis-epicheirimatikotitas-ston-protogeni-tomea-i-systasi-ton-agrotikon-tmimaton-sta-epimelitiria/


 

Στις 14 Μαΐου η δίκη για το 

τέλος ταφής απορριμμάτων 

 

 

 

 

 

 

Στις 14 Μαΐου προσδιορίστηκε στο Συμβούλιο της Επικρατείας η δίκη για το τέλος 

ταφής απορριμμάτων. 

Στο ανώτατο ακυρωτικό δικαστήριο της χώρας έχουν προσφύγει η ΚΕΔΕ, ΠΕΔ και 

Δήμοι από όλη την χώρα καθώς εκτιμούν ότι το τέλος ταφής απορριμμάτων αποτελεί 

ένα βαρύ χαράτσι που καταβάλλουν, απόρροια των προαπαιτούμενων που συμφώνησε 

η κεντρική κυβέρνηση για εκταμίευση πόρων από το Ταμείο Ανάκαμψης. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

 

Στη Βουλή η τροπολογία 

για το αγροτικό ρεύμα 

 

 

 

 

 

 

 

Στη Βουλή κατατέθηκε η τροπολογία με τα μέτρα για το αγροτικό ρεύμα που 

ανακοινώθηκαν πρόσφατα και τα οποία περιλαμβάνουν ρύθμιση χρεών και 

εξασφάλιση ανταγωνιστικού κόστους από μονάδες ανανεώσιμων πηγών ενέργειας. 

Τα μέτρα στηρίζονται κατά κύριο λόγο σε διμερείς μακροχρόνιες (τουλάχιστον 

δεκαετούς διάρκειας) συμβάσεις προμήθειας ρεύματος σε καταναλωτές αγροτικής 

χρήσης. 

Η τροπολογία, η οποία εντάχθηκε στο σχέδιο νόμου για την «Ενίσχυση δικηγορικής 

ύλης», προβλέπει τη σύνδεση των εν λόγω μονάδων ΑΠΕ στα δίκτυα κατ’ απόλυτη 

προτεραιότητα, ενώ για τα ληξιπρόθεσμα χρέη έως 31/12/2023 παρέχεται η 

δυνατότητα άτοκης ρύθμισης καθώς το Δημόσιο αναλαμβάνει να καταβάλει τους 

τόκους στους προμηθευτές. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/stis-14-maioy-i-diki-gia-to-telos-tafis-ap/
https://www.epiruspost.gr/sti-voyli-i-tropologia-gia-to-agrotiko/


 

 

Σεμινάριο για την 

εκπαίδευση μεταφορέων 

ζώντων ζώων 

 

 

 

 

 

 

Από τη Διεύθυνση Κτηνιατρικής της Περιφέρειας Ηπείρου, ανακοινώνεται ότι  το 

σεμινάριο για την εκπαίδευση προσωπικού ζώντων ζώων (αιγοπρόβατα, βοοειδή, 

χοίροι, πτηνά, κόνικλοι) θα διεξαχθεί διαδικτυακά  από τις 27 – 3 – 2024 έως στις 29 – 

3 – 24, και από τις 9 π.μ. έως τις 15:00. 

Η παρακολούθηση του σεμιναρίου είναι υποχρεωτική και για τις τρεις μέρες και δεν 

επιτρέπεται η χρήση κάμερας από τους εκπαιδευόμενους κατά τη διάρκεια των 

παρουσιάσεων. 

 Σημειώνεται ότι υπάρχει η δυνατότητα παρακολούθησης και από Ιδιωτικό χώρο 

εφόσον διατίθεται αξιόπιστο δίκτυο ίντερνετ και γρήγορες ταχύτητες. Ωστόσο 

συστήνεται η παρακολούθηση του σεμιναρίου   στην ειδικά διαμορφωμένη αίθουσα 

του Περιφερειακού Συμβουλίου εντός του κτηρίου της Περιφέρειας στον 3ο όροφο, 

όπου και θα διεξαχθούν οι γραπτές εξετάσεις στις 1/4 ή στις 2/4 κατόπιν συνεννοήσεως. 

 

Πηγή:   epirusgate.gr 

Συνάντηση εργασίας για 

το μητρώο εθελοντών 

πολιτικής προστασίας 

στο Δήμο Πωγωνίου 

 

 

 

Ιδιαίτερα εποικοδομητική ήταν η συνάντηση εργασίας που πραγματοποιήθηκε σήμερα 

για τη συγκρότηση Μητρώου Εθελοντών Πολιτικής Προστασίας καθώς αναλύθηκαν 

βασικοί παράμετροι που έχουν προκύψει μετά την αλλαγή των νομοθετικών 

διαταγμάτων που αφορούν την Πολιτική Προστασία και τις ευθύνες που περνούν πλέον 

στους Δήμους. 

Αναλυτική ενημέρωση για τις αλλαγές που έχει επιφέρει ο νέος Νόμος έκανε ο 

Συντονιστής Πολιτικής Προστασίας Ηπείρου κ. Δημήτρης Μαυρογιώργος ο οποίος 

χαρακτήρισε την πρόληψη πυλώνα της Πολιτικής Προστασίας και υπογράμμισε ότι η 

Πολιτική Προστασίας θα περάσει στο άμεσο μέλλον εξ’ ολοκλήρου στους Δήμους. 

«Έχουν δοθεί στους Δήμους περισσότερες ευθύνες ενώ οι αλλαγές χαρακτηρίζονται 

πλέον από την ποινική ευθύνη» υπογράμμισε. 

 

Περισσότερα:  epirusgate.gr 

https://epirusgate.gr/seminario-gia-tin-ekpaidefsi-metaforeon-zonton-zoon/
https://epirusgate.gr/synantisi-ergasias-gia-to-mitroo-ethelonton-politikis-prostasias-sto-dimo-pogoniou/


 

 

 

Απέραντο καταφύγιο 

αδέσποτων το Νεοχώρι 

Πρέβεζας 

 

 

 

 

 

Καταφύγιο για αδέσποτα έχει μετατραπεί ένα ολόκληρο χωριό, το Νεοχώρι της 

Πρέβεζας. Ο προαύλειος χώρος στο εξωκλήσι της Μεταμόρφωσης, ελαιώνες και άλλες 

αγροτικές εκτάσεις έχουν κατακλειστεί από αδέσποτα. 

Σύμφωνα με μαρτυρίες κατοίκων ο αριθμός ξεπερνά τα 400 με αρκετά να είναι 

επιθετικά και τους ίδιους να βρίσκονται υπό διαρκή κίνδυνο. 

Το βράδυ, η κυκλοφορία στους δρόμους και την πλατεία του χωριού είναι σχεδόν 

αδύνατη καθώς οι επιθέσεις από τα αδέσποτα σκυλιά είναι συχνές. 

Όπως δήλωσε στην ΕΡΤ3  και τον Βασίλη Σιώμο που βρέθηκε στην περιοχή, η Έλλη 

Γκάνα, πρόεδρος του Περιβαλλοντικού Συλλόγου ’’Οι φίλοι της Αγίας Τριάδας“, αυτή 

τη στιγμή υπάρχουν στο χωριό περισσότερα από 400 αδέσποτα σκυλιά και το 

πρόβλημα συνεχίζει να διογκώνεται καθώς ασυνείδητοι εγκαταλείπουν κουτάβια στην 

περιοχή. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

ΕΦΕΤ: Τι πρέπει να 

προσέξουμε στα 

σαρακοστιανά τρόφιμα 

 

 

 

 

 
Αναλυτικές οδηγίες για τον τρόπο επιλογής των σαρακοστιανών τροφίμων καθώς και 

το πως θα πρέπει να συντηρούνται και να μαγειρεύονται δίνει ο Γενικός Διευθυντής 

του ΕΦΕΤ Παναγιώτης Βασιλόπουλος. 

«Οι καταναλωτές να προμηθεύονται τα τρόφιμα τους από επίσημους προμηθευτές» 

είπε ο κ. Βασιλόπουλος Γενικός Διευθυντής του ΕΦΕΤ για τα προϊόντα στο 

Σαρακοστιανό τραπέζι, μιλώντας σε πρωινή εκπομπή της ΕΡΤ. 

«Η επιλογή αυτή καθεαυτή των τροφίμων, η μεταφορά τους, η αποθήκευσή τους στο 

σπίτι, η αποθήκευσή τους στο ψυγείο μας και οι προσεκτικοί χειρισμοί για την 

προετοιμασία τους αποτελούν βασικά σημεία της διασφάλισης της ασφάλειάς μας» 

επισήμανε ως γενική οδηγία ο διευθυντής του ΕΦΕΤ. 

Ειδικότερα για τα προϊόντα της Σαρακοστής συνέστησε: 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

https://www.epiruspost.gr/aperanto-katafygio-adespoton-to-neoch/
https://epirusgate.gr/efet-ti-prepei-na-prosexoume-sta-sarakostiana-trofima/


ΕΕ: Κατηγορούμενη η 

Ελλάδα για τα σχέδια 

ποταμών και πλημμυρών 

 

 

 

 

 

 

Σήμερα η Ευρωπαϊκή Επιτροπή αποφάσισε να παραπέμψει την Ελλάδα στο 

Δικαστήριο της Ευρωπαϊκής Ένωσης, επειδή δεν ολοκλήρωσε την αναθεώρηση των 

οικείων σχεδίων διαχείρισης λεκανών απορροής ποταμών, όπως απαιτείται βάσει της 

οδηγίας πλαισίου για τα ύδατα, βάσει της οδηγίας 2000/60/ΕΚ και των σχεδίων 

διαχείρισης των κινδύνων πλημμύρας, όπως απαιτείται από την οδηγία για τις 

πλημμύρες, βάσει της οδηγίας 2007/60/ΕΚ», αναφέρει η ανακοίνωση της Επιτροπής. 

Η Επιτροπή απέστειλε προειδοποιητική επιστολή στην Ελλάδα τον Φεβρουάριο του 

2023. Ακολούθησε, τον Νοέμβριο του 2023, αιτιολογημένη γνώμη με την οποία 

καλούσε την Ελλάδα να συμμορφωθεί με τις υποχρεώσεις της και να ολοκληρώσει την 

επανεξέταση των σχεδίων της.  

Περισσότερα:  typos-i.gr 

6 ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΕΣ Λένε 

ΟΧΙ Στην 

ΙΔΙΩΤΙΚΟΠΟΙΗΣΗ -Το 

Νερό ΚΟΙΝΩΝΙΚΟ 

Αγαθό ΟΧΙ Εμπόρευμα 

 

 

 

 

Προωθείται η παράδοση της διαχείρισης των υδάτων της Θεσσαλίας σε Α.Ε. 

Ομοσπονδία ΟΣΕΑΔΕ 

Όχι στην εκχώρηση σε Ανώνυμη Εταιρεία της διαχείρισης των υδάτων της 

Θεσσαλίας 

Η μεταφορά της διαχείρισης του νερού σε Α.Ε. επιχειρείται σε συνέχεια της 

νομοθετικής ρύθμισης για μετατροπή της ΡΑΕ (Ρυθμιστική Αρχή Ενέργειας) σε 

ΡΑΑΕΥ (Ρυθμιστική Αρχή Αποβλήτων Ενέργειας & Υδάτων), δηλαδή μιας 

προπαρασκευαστικής ρύθμισης για την ιδιωτικοποίηση του νερού. Οι ρυθμιστικές 

αρχές αποτελούν το πρώτο βήμα για την «απελευθέρωση της αγοράς» (Ενέργεια, 

Τηλεπικοινωνίες, Ρυθμιστική Αρχή Σιδηροδρόμων) τονίζεται σε ανακοίνωση που 

εξέδωσαν 6 ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΕΣ (ΟΣΥΑΠΕ – ΟΣΕΑΔΕ -ΠΟΓΕΔΥ – ΠΟΣΕΥΓ – ΠΟ 

ΕΜΔΥΔΑΣ – ΠΟΜΗΤΕΔΥ) σχετικά με την πρόθεση της κυβέρνησης με δηλώσεις 

υπουργών και σχέδια νόμου που κυκλοφορούν, να προωθήσει την παράδοση της 

διαχείρισης των υδάτων της Θεσσαλίας σε ανώνυμη εταιρεία (Ο.Δ.Υ.Θ. Α.Ε.). 

Περισσότερα:  ixotisartas.gr 

 

 

https://typos-i.gr/article/ee-kathgoroymenh-h-ellada-gia-ta-sxedia-potamwn-kai-plhmmyrwn
https://ixotisartas.gr/6-%ce%bf%ce%bc%ce%bf%cf%83%cf%80%ce%bf%ce%bd%ce%b4%ce%b9%ce%b5%cf%83-%ce%bb%ce%ad%ce%bd%ce%b5-%ce%bf%cf%87%ce%b9-%cf%83%cf%84%ce%b7%ce%bd-%ce%b9%ce%b4%ce%b9%cf%89%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%bf%cf%80%ce%bf/


Όχι στην αναγραφή του αλκοολικού 

βαθμού στα παραστατικά εμπορίας 

του τσίπουρου! 

 

 

 

 

 

 

 

• Την άμεση κατάργηση της υποχρεωτικότητας να αναγράφεται στα παραστατικά 

εμπορίας του τσίπουρου ο ακριβής αλκοολικός βαθμός, ζητά με επιστολή του ο 

Σύλλογος Αμπελοκαλλιεργητών και Αμβυκούχων Ηπείρου. 

Το τσίπουρο… τσιπουράκι λένε τα τελευταία χρόνια και στην Ήπειρο τόσο οι διήμεροι 

αποσταγματοποιοί, όσο και οι πελάτες τους από την αυστηρή νομοθεσία για την 

πραγματοποίηση της διαδικασίας της απόσταξης, αλλά και τις βαριές ποινές που 

επιβάλλονται σε περίπτωση που δεν συμμορφωθούν.  

Περισσότερα:  proinoslogos.gr 

Οι ζωοφιλικές οργανώσεις του 

βορρά ενώνουν δυνάμεις! 

 

 

 

 

 

 

Παρά τις πολλές εθελοντικές προσπάθειες που το CorfuPress.com σήμερα 

παρουσιάζει, το βόρειο συγκρότημα της Κέρκυρας δεν έχει ενιαία και ισχυρή έκφραση 

των ζωοφιλικών οργανώσεων, κάτι που πλέον αλλάζει. 

Περισσότερα:  corfupress.com 

Ξεκινά ο 5ος κύκλος μυοκτονίας 

στους εξωτερικούς δημόσιους 
χώρους 
 

 

 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΔΙΕΝΕΡΓΕΙΑΣ 

ΕΡΓΑΣΙΩΝ 5ου ΚΥΚΛΟΥ 

ΕΦΑΡΜΟΓΩΝ ΜΥΟΚΤΟΝΙΑΣ ΣΤΟΥΣ ΕΞΩΤΕΡΙΚΟΥΣ ΔΗΜΟΣΙΟΥΣ ΧΩΡΟΥΣ 

ΣΤΗ ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΚΕΡΚΥΡΑΙΩΝ 

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 15/03/2024 

➢ Διενέργεια εργασιών στην 6η Ζώνη….. 

Περισσότερα:  corfupress.com 

 

https://www.proinoslogos.gr/epikairotita/42-koinonia/85196-%CF%8C%CF%87%CE%B9-%CF%83%CF%84%CE%B7%CE%BD-%CE%B1%CE%BD%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%B1%CF%86%CE%AE-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CE%B1%CE%BB%CE%BA%CE%BF%CE%BF%CE%BB%CE%B9%CE%BA%CE%BF%CF%8D-%CE%B2%CE%B1%CE%B8%CE%BC%CE%BF%CF%8D-%CF%83%CF%84%CE%B1-%CF%80%CE%B1%CF%81%CE%B1%CF%83%CF%84%CE%B1%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC-%CE%B5%CE%BC%CF%80%CE%BF%CF%81%CE%AF%CE%B1%CF%82-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CF%84%CF%83%CE%AF%CF%80%CE%BF%CF%85%CF%81%CE%BF%CF%85
https://www.corfupress.com/2024/%CE%BA%CF%8D%CF%81%CE%B9%CE%B1/%CF%80%CF%81%CF%89%CF%84%CE%BF%CF%83%CE%B5%CE%BB%CE%B9%CE%B4%CE%BF/%CE%BF%CE%B9-%CE%B6%CF%89%CE%BF%CF%86%CE%B9%CE%BB%CE%B9%CE%BA%CE%AD%CF%82-%CE%BF%CF%81%CE%B3%CE%B1%CE%BD%CF%8E%CF%83%CE%B5%CE%B9%CF%82-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CE%B2%CE%BF%CF%81%CF%81%CE%AC-%CE%B5%CE%BD/?utm_source=corfunews
https://www.corfupress.com/2024/%CE%BA%CF%8D%CF%81%CE%B9%CE%B1/%CE%BA%CF%85%CF%81%CE%B9%CE%B1-%CE%B8%CE%B5%CE%BC%CE%B1%CF%84%CE%B1/%CE%BE%CE%B5%CE%BA%CE%B9%CE%BD%CE%AC-%CE%BF-5%CE%BF%CF%82-%CE%BA%CF%8D%CE%BA%CE%BB%CE%BF%CF%82-%CE%BC%CF%85%CE%BF%CE%BA%CF%84%CE%BF%CE%BD%CE%AF%CE%B1%CF%82-%CF%83%CF%84%CE%BF%CF%85%CF%82-%CE%B5%CE%BE/?utm_source=corfunews


Στις 26 Μαρτίου η τύχη του διαγωνισμού 

στο ΣτΕ για το εργοστάσιο της Κέρκυρας 

 

 

 

 

 

 

 

Το έργο έχει δημοπρατηθεί για τρίτη φορά, μετά το «ναυάγιο» των προηγούμενων 

διαγωνισμών 

ΚΕΡΚΥΡΑ. Στις 26 Μαρτίου εκδικάζονται στο Συμβούλιο της Επικρατείας οι 

προσφυγές των τριών ενώσεων εταιρειών κατά της απόφασης της Ενιαίας Αρχής 

Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΑΔΗΣΥ) της ΑΕΠΠ, για το έργο της κατασκευής του 

εργοστασίου απορριμμάτων της Κέρκυρας. 

Η απόφαση του Ανώτατου Διοικητικού Δικαστηρίου αναμένεται να καθορίσει την 

τύχη του διαγωνισμού, ο οποίος έχει «παγώσει» από τον περασμένο Δεκέμβριο μετά 

την κατάθεση των προδικαστικών προσφυγών από τις τρεις ενδιαφερόμενες ενώσεις 

εταιρειών στην Ανεξάρτητη Αρχή. 

Υπενθυμίζεται ότι η ΑΕΠΠ έκανε δεκτές και τις τρεις προδικαστικές προσφυγές που 

κατέθεσαν οι εταιρείες που συμμετείχαν στον διαγωνισμό. Η απόφαση του 5ου 

Κλιμακίου της Ενιαίας Αρχής Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΑΔΗΣΥ) κοινοποιήθηκε στις 

18 Ιανουαρίου στις ενδιαφερόμενες εταιρείες και ακολούθως στο ΦΟΔΣΑ Ιονίων 

Νήσων ως αναθέτουσα αρχή του διαγωνισμού, με αποτέλεσμα εκείνες εν συνεχεία να 

προσφύγουν στο ΣτΕ. 

Περισσότερα:   enimerosi.com 

Ποιες επιχειρήσεις μπορούν να 

χρηματοδοτηθούν από το ΕΣΠΑ για 

έρευνα και καινοτομία 

 

 

 

 
Τον αναθεωρημένο οδηγό του προγράμματος επιδότησης ΕΣΠΑ «Ερευνώ-

Καινοτομώ» δημοσίευσε το Υπουργείο Ανάπτυξης , καθώς η πρώτη «βερσιόν» που 

είχε αναρτηθεί σχεδόν ένα χρόνο πριν χρειάστηκε να βελτιωθεί και να αλλάξει σε 

συγκεκριμένα σημεία για να αντιμετωπιστούν καθυστερήσεις και προβλήματα που 

ανέκυψαν. 

Το πρόγραμμα έχει προϋπολογισμό 300εκατ€ τα οποία ενδεικτικά «σπάνε» στις 4 

παρεμβάσεις τις οποίες και θα πρέπει να αφορούν οι αιτήσεις χρηματοδότησης των 

έργων έρευνας και καινοτομίας: 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

 

 

https://enimerosi.com/news/86412/stis-26-martiou-i-tuxi-tou-diagonismou-sto-ste-gia-to-ergostasio-tis-kerkuras
https://www.epiruspost.gr/poies-epicheiriseis-mporoyn-na-chrimat/


Food Expo – Εμπορικές 

συμφωνίες για διάθεση 

προϊόντων από 45 παραγωγούς 

της Ηπείρου 

 

 

 
Τη δυνατότητα σε 45 παραγωγούς να προβάλλουν και να προωθήσουν τα προϊόντα 

τους, μέσω της συμμετοχής τους στη Food Expo έδωσε και φέτος η Περιφέρεια 

Ηπείρου, φιλοξενώντας τους στο περίπτερό της. Οι παραγωγοί κάλυπταν ευρεία 

παραγωγική «γκάμα» και αξιοποίησαν τη συμμετοχή τους στην Έκθεση, συνάπτοντας 

άμεσα εμπορικές συμφωνίες. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

 

 

https://epirusgate.gr/food-expo-eborikes-symfonies-gia-diathesi-proionton-apo-45-paragogous-tis-ipeirou/

